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Tramverbinding Oostende-Brugge  -  Mogelijkheden

In het kader van de uitvoering van een studie van de NMBS met betrekking tot de 
inplanting van haltes of stopplaatsen op het spoornet, vroeg ik federaal minister Bellot 
naar de mogelijkheden voor de heropening van de stopplaats in het station van Jabbeke. 
Veel inwoners uit de omgeving van Jabbeke, Varsenare, Gistel, De Haan… zijn vragende 
partij voor de heropening van die stopplaats. Zij wijken momenteel uit naar de stations 
van Oostende of Brugge, maar deze stations zijn wegens renovatiewerken of tijdens de 
spitsuren moeilijk bereikbaar.

Hoewel de NMBS op basis van de globale landelijke studie nog een officieel standpunt 
moet innemen, ziet het ernaar uit dat de heropening van het station van Jabbeke te veel 
exploitatiekosten zou genereren tegenover te weinig inkomsten. Daarenboven haalt de 
minister aan dat De Lijn nog plannen heeft voor een tramverbinding, die beter op de 
lokale verplaatsingsbehoeften kan inspelen dan de trein.

In het Neptunusplan van De Lijn zijn inderdaad twee tramverbindingen met Brugge 
weerhouden om verder te onderzoeken, waaronder de verbinding Oostende-Brugge met 
aansluiting in Plassendale, Oudenburg en Westkerke. Een tweede verbinding is 
Zeebrugge-Brugge, met aansluiting in Lissewege en het noorden van Brugge.

1. Wat is de stand van zaken rond de tramverbinding tussen Oostende en Brugge? In 
welke mate is dit haalbaar? 

2. Wat is de timing? 

3. In welke mate behoort een tramverbinding Oostende-Jabbeke-Brugge tot de 
mogelijkheden? 



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD
op vraag nr. 1184 van 25 mei 2016
van JOHAN VERSTREKEN

De in de vraagstelling aangehaalde tramverbinding maakt geen deel uit van de 
projecten, zoals vermeld in het regeerakkoord. Een haalbaarheidsonderzoek 
daaromtrent is ook niet opgestart.


